
Protokół IX 

IX Sesja w dniu 11 lutego 2025 

Obrady rozpoczęto 11 lutego 2025 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:59 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Na posiedzeniu obecnych było 14 Radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Cymorek – Przewodniczący Rady, który na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 

3. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o przycięcie gałęzi drzew na ul. 

Tarnawa w Iskrzyczynie w okolicy wiaduktu oraz wycięcie samosiejek na ul. Wiejskiej w 

Iskrzyczynie, 



- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – gałęzie na ul. Tarnawa zostaną przycięte przy najbliższej 

pielęgnacji zieleni, drzewa na ul. Wiejskiej zostaną zgłoszone do PZDP w Cieszynie, 

- Radny Jan Golec – zgłosił problem odprowadzania wód opadowych z pól wzdłuż drogi ul. 

Skoczowskiej w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – problem zostanie zgłoszony do PZDP w Cieszynie, 

- Radny Tomasz Kubicius – poprosił o szczegóły dot. obowiązku przyjęcia przez gminy planów 

ogólnych do końca 2025 roku, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – projekt planu ogólnego jest w trakcie przygotowania, złożone 

wnioski są rozpatrywane i analizowane, projekt powinien być gotowy końcem lutego br., następnie 

zostanie przesłany do uzgodnienia i opiniowania. Tereny mieszkaniowe znajdujące się w obecnym 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego z automatu zostaną przeniesione do planu 

ogólnego. W przypadku poszerzania terenów mieszkaniowych obowiązuje ustawowy wzór wg którego 

gmina ma limit na wprowadzanie nowych terenów pod zabudowę mieszkaniową. Limity nie dotyczą 

terenów przemysłowych, usługowych czy rekreacyjnych, 

- Radny Dariusz Parchański - (Ad Vocem) – poprosił o informacje w sprawie wprowadzenia audytu 

krajobrazowego prowadzonego przez Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – negatywna opinia Rady Gminy Dębowiec w sprawie 

wprowadzenia dwóch krajobrazów priorytetowych nie jest wiążąca dla Zarządu Województwa, 

zaproponowano możliwość zmiany zapisów rekomendacji krajobrazów, ograniczono obostrzenia dot. 

terenów gminy. Plan ogólny planuje się uchwalić do końca 2025 roku, Audyt ma obowiązywać od 

roku 2026, więc nie powinien wpłynąć na procedurę wprowadzenia planu ogólnego, 

- Radny Tomasz Kubicius – zapytał, czy charakter i przeznaczenie terenów ujętych w obecnym planie 

zagospodarowania przestrzennego nie ulegnie zmianie po wprowadzeniu planu ogólnego, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – potwierdził słowa przedmówcy, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zgłosił problem z działaniem oświetlenia ulicznego na ul. Rajskiej w 

Dębowcu, poprosił o informacje w sprawie bankomatu w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – awaria oświetlenia została zgłoszona, powinna być w 

najbliższym czasie usunięta, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – odpowiedź banków w sprawie montażu bankomatu jest 

negatywna, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o możliwość wystosowania prośby do sklepu w 

którym jest możliwość wypłacania gotówki o przechowywanie większej ilości środków na wypłatę 

gotówki dla mieszkańców, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – pismo zostanie wystosowane, 

- Radny Jan Golec – poprosił o informacje w sprawie utylizacji tekstyliów, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – materiały tekstylne można oddać bezpośrednio w PSZOKu 

na ul. Spółdzielczej w Dębowcu lub przy okazji wywozu odpadów wielkogabarytowych, gmina nie 

posiada pojemników na odzież używaną ze względu na wcześniejszą złą współpracę z właścicielami 

kontenerów,  

- Radny Tomasz Kubicius – poprosił o informacje w sprawie obowiązków nałożonych na gminy w 

związku z wejściem w życie ustawy o ochronie ludności i obronie cywilnej, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – przekazał informacje na temat ewentualnych szkoleń oraz 

finansowania zadań z ww. zakresu, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o naprawę nawierzchni drogi na 

skrzyżowaniu ul. Rolniczej i Skoczowskiej w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – zgłoszenie zostanie sprawdzone 

 



4. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie o stanie 

ochrony przeciwpożarowej powiatu cieszyńskiego za 2024r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej nr 2 w Skoczowie Marek Szalbot – szczegółowo omówił 

przedłożoną informację, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o informację na temat współpracy 

jednostek OSP z terenu gminy z PSP, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o działania związane z przeciwdziałaniem 

powodzi, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o zasoby kadrowe strażaków 

ochotników, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o zgłoszenia nieuzasadnione, fałszywe, konsekwencje takich 

zgłoszeń, 

- Radny Jan Golec – zapytał o szkolenia dla mieszkańców oraz miejsce zbiórki do ewakuaji, 

- Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej nr 2 w Skoczowie Marek Szalbot – opowiedział 

wyczerpująco na wszystkie zadane wyżej pytania 

 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2024r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dyrektor Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Olga Stuchlik – omówiła sprawozdanie, 

- Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Marek Iskrzycki - przekazał pozytywną opinię 

Komisji Oświaty, 

 

6. Sprawozdanie z działalności komisji rady za rok 2024 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Karol Chwastek – przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2024, 

- Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Marek Iskrzycki - przedstawił sprawozdanie z 

działalności Komisji za rok 2024, 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Glajc - – przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komisji za rok 2024, 

- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sonia Mojeścik-Soczewica – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2024, 

- Radny Tomasz Kubicius – poprosił o przedstawienie informacji na temat wizyty w budynku 

przedszkola w Dębowcu, 

- Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Marek Iskrzycki – członkowie Komisji zapoznali się ze 

stanem budynku, pomieszczeń, zauważyli potrzebę rozbudowy i remontu przedszkola, najstarsza 

grupa dzieci uczy się w budynku małej szkoły,  

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o możliwość przesyłania sprawozdań komisji elektronicznie, 

przed posiedzeniem Rady, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – odpowiedział, że forma przedstawienia sprawozdań 

należy do Przewodniczących Komisji, można rozważyć przesłanie treści do wiadomości Radnych 

przed posiedzeniem Rady Gminy. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na 

lata 2025-2028 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 2025-

2028 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 



9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego nr 1 zlokalizowanego w 

budynku Pawilonu Wielofunkcyjnego przy ul. Szkolnej 1 w Dębowcu 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki - omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego nr 1 zlokalizowanego w budynku 

Pawilonu Wielofunkcyjnego przy ul. Szkolnej 1 w Dębowcu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Dębowiec na lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki - omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Dębowiec na 

lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, 

w tym trybu konsultacji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 



NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Dębowiec na 2025 rok 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Waldemar Śniegoń – zasugerował przesyłanie sprawozdań komisji elektronicznie, przed 

posiedzeniem Rady 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przedstawienie sprawozdania na sesji jest 

ważnym elementem ze względu na transmisje obrad; plan pracy jest ramowy, w razie potrzeb 

członkowie Komisji są w gotowości do pracy, 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Dębowiec na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Dębowiec na 2025 

rok 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Dębowiec na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 



13. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny: 

- trwają kontrole wywozu ścieków z nieruchomości, 

- trwa akcja zima, 

- trwają prace przy budowie kanalizacji sanitarnej na ul. Spółdzielczej w Dębowcu oraz ul. 

Bażanowickiej w Ogrodzonej, 

- trwa wymiana oświetlenia ulicznego na terenie gminy Dębowiec, 

- przeprowadzono postępowanie przetargowe i podpisano umowę na budowę kanalizacji sanitarnej w 

Iskrzyczynie, 

- podpisano umowę na dostosowanie budynku urzędu gminy do potrzeb osób niepełnosprawnych, 

- przeprowadzono postępowanie przetargowe na budowę kanalizacji sanitarnej na ul. Beskidzkiej w 

Gumnach (osiedle), 

- złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej w 

Iskrzyczynie i Gumnach, 

- złożono wniosek o dofinansowanie modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych – ul. 

Żniwna i ul. Osiedlowa w Dębowcu, 

- przeprowadzono postępowanie przetargowe na budowę kompleksu Orlik w Simoradzu, 

- ogłoszono przetarg na budowę Sali sportowej przy SP Dębowiec filia Ogrodzona, 

- ogłoszono przetarg na modernizację instalacji elektrycznej w SP Dębowiec filia Ogrodzona, 

- prowadzone są kontrole palenisk przez pracowników urzędu gminy, 

- trwa nabór wniosków na dofinansowanie wymiany źródła ciepła – termin do 15 marca br., 

- trwa nabór wniosków na dofinansowanie usuwania wyrobów zawierających azbest – termin do 30 

marca br., 
 

14. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 17 grudnia 2024r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 17 grudnia 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Baszczyński 

 

15. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Jan Golec – zapytał o rozbudowę przepompowni ścieków na ul. Łęgowej w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – dokumentacja jest w trakcie przygotowania, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o możliwość wyróżnienia sportowców z terenu gminy za 

wysokie osiągnięcia sportowe, 



- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – na terenie gminy Dębowiec wprowadzono Laur 

Dębowego Liścia, wielu sportowców z terenu gminy zostało już wyróżnionych tą statuetką, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – zapytał czy uczniowie osiągający 

najwyższe wyniki w nauce zostają wyróżnieni, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – na zakończenie roku szkolnego dla najlepsze wyniki w 

nauce uczniowie otrzymują nagrodę – złote pióro. 

 

 

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 

 


